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Referat FU-møde d. 11. oktober 2023 kl. 17.00 i ”Huset” 
 
Deltagere: René Thor Olsen (RTO) - Henrik Persson (HP) - Jens Risum (JR) - 
Thomas Sørensen (TS) - Vibeke Schmidt (VS) - Anders Lou Hendriksen (ALH). 
 
Afbud: Hanne Kryger og Sebastian Kriegel Opstrup. 
 
1. Sommerlejren opdatering: 
     KK2 undersøgelsen ser uofficielt positiv ud. Skal endelig godkendes hos Rambøll. 
 Rapporten forventes at blive sendt til kommune i uge 42. Bredal Kristensen er pt. klar hurtig, 

når rapporten er godkendt. Der er fortsat håb om, at vi kan benytte lejren fra f. 1 juli 2024. 
     Vi har fået tt afslag på vore ansøgninger, men vi har fortsat 3 stk. at håbe på. 

Mødet med Topdanmark og Arkhus d. 8/9 gik godt. Et separat mødereferat er rundsendt. 
 Der er afholdt møde hos Bredahl d. 11/10, og et separat mødereferat rundsendes. 

VS har udarbejdet projektoverblik, som vedligeholdes. 
 Græsset er slået af Jens Ross. 
 
2. Økonomi: 

Ang. HA kontingent mangler Boldklubben at betale. Ny regning er sendt på 21 tkr. 
Et fald på ca. 30%. TS mener regningen er betalt og undersøger. 
Derudover mangler Badminton og Drengekoret at melde tilbage med deres medlems antal. 
JR og AHL får udsendt regninger for 2023 vedr. Huset i løbet af oktober.    

 
3. Administration: 

Ny postkasse indkøbes. En liste over kortholdere fremsendes til FU af ALH. 
ALH bestiller 3 stk. vimpler med KFUM-logo. 

4. Brugerbestyrelsen: 
Håndbold kager over, at musikanlægget i hallen ikke virker. Håndbold indhenter tilbud på nyt, 
så brugerbestyrelsesmidler måske kan bruges til nyt anlæg. 
Gennemgangen af hele anlægget d. 5/10 foregik i en god tone. TS og Thomas Skouboe 
deltog. Der blev gjort mange notater af Morten Slaatorn & Co. 

5.  Aftale om Emdrupparken, cafeen og fortrinsret: 
Kommunen har ikke svaret, og er lige blevet rykket. 
Vi vil nu forsøge at lobbye. Fredrik Kronborg (Kultur- og Fritidsudvalget/Enhedslisten) 
kontaktes på anbefaling af Malene og VS. JR forsøger at kontakte Jan Barslev. 
Kommune fastholder den urimelig leje for Caféen. Vi arbejder videre. 
Fordelingen af tider på kunstgræsbane afventes med spænding. 

6.  Opdatering om kunstgræsbane, beachbaner og padelbaner: 
Kunststofbanen er brugbar med små mangler. Beachbanerne mangler oprydning og 
padelbanerne er fuld gang 

7.  ”Huset”: 
 De nuværende regler for brug af ”Huset” fremsendes til FU af JR, og evt. bemærkninger bedes 
returneret til JR. 

8.  Datoer for FU- og HB-møder: 
 Næste HB-møde er d. 15 november kl. 19.00. Næste FU møde er ikke fastlagt. 
      
9.   Eventuel: 
 Intet at bemærke. 


